
TRIAL WORLD CHAMPIONSHIP, FIM JUNIOR TRIAL WORD CUP AND FIM YOUTH 
TRIAL CUP 125cc SUPPLEMENTARY REGULATIONS 

 
 
 

ANNOUNCEMENT 
 
The AUTOMOTOKLUB NEPOMUK in ACCR will promote the 7th round of the Trial World 
Championship, FIM Junior Trial World Cup and FIM Youth Trial Cup 125cc on behalf of the 
ACCR Federation. The event will be held in accordance with the Sporting Code of the FIM 
together with relevant Appendices, these Supplementary Regulations, and any Final 
Instructions, approved by the Jury. The event has to respect the FIM Environmental Code. 
 
The event will be held on July 15th 2007 at  Kramolin, Czech Republic. 
 

 IMN No:  302/07 
 
ACCESS 

Nearest airport: Prague  120  

Motorway: E50 (D5) Exit: Pilsen 

National road: E49 (I/20)   

Nearest town: Nepomuk at km : 5 
 
Organiser: 
 

 

Name (Club): AUTOMOTOKLUB 
Nepomuk in ACCR 

Accommodation 
Service: 

AUTOMOTOKLUB 
Nepomuk in ACCR 

Address: 
Plzenska 456 
335 01 Nepomuk 
Czech Republic 

Address: 
Plzenska 456 
335 01 Nepomuk 
Czech Republic 

Phone N°: +420 371 591 359 Phone N°: +420 606 928 919 

Fax N°: +420 371 591 359 Fax N°: +420 371 519 422 

E-mail: amk.nepomuk@wo.cz E-mail: pavel.jiran@urad-
nepomuk.cz  

 
Secretariat of the event: 
 

Address: AUTOMOTOKLUB 
Nepomuk in ACCR  

Phone N°: +420 371 591 359  

Fax N°: +420 371 591 359  

E-mail: amk.nepomuk@wo.cz  



 
1. ENTRIES 
 
Entries must be made on the official entry form and sent to the FIM Secretariat. All entries 
must be received by 29/06/2007. 
All riders must have their entry endorsed by their own FMN. 
 
 
2. TECHNICAL CONTROL AND REGISTRATION 
 
The administrative and technical controls will take place on Friday 13/07/2007 between 16:30 
and 19:00 and if necessary on Saturday 14/07/2007 from 09:30 to 10:00. 
 
Each machine must be road legal for the Country in which it is registered, and comply with all 
requirements of the FIM. Sporting Code including those under Art. 052.8.1. Parts will be 
marked in accordance with Art. 052.8.4. Sound level control will be carried out in accordance 
with Art. 052.8.3. 
 
At administration control, all riders in the World Championship must submit their FIM World 
Championship licence and all riders in the FIM Junior Trial World Cup and the FIM Youth 
Trial Cup 125cc must submit their FIM World Championship licence or Continental 
Championship or International licence, valid for the event, as well as their driving licence and 
international insurance certificate (green card). 
 
At the technical control, all riders must submit the administrative documents of their 
motorcycles and a helmet, according to the FIM standards. 
 
 
3. BIBS 
 
The riders will have to wear the bibs provided by the organiser or promoter in accordance 
with Art. 052.7.4 of the FIM Trial Regulations.  
 
Names of the sponsors displayed on the official bibs are: 
 
 
Title sponsor of the Championship:  SPEA 
Sponsors for the event:  ACCR 
 
 
 
4. STARTING ORDER 
 
The starting order will be decided according to Art. 052.7.7. 
 
Last starter will depart at 11:00 on Sunday 15/07/2007. 
 
 
 
 



 
5. COURSE AND TIME 
 
The length of the course is of 8 km for all Trial World Championship participants. 
 
The course will consist of TWO laps of 15 sections for Trial World Championship participants.
 
The course will consist of TWO laps of 15 sections for the FIM Junior Trial World Cup and 
FIM Youth Trial Cup 125cc participants. 
 
The Individual limit for riders will be of 5h30 (3h30 for the first lap). 
 
 
6. PADDOCK/PRACTICE 
 
The Paddock will be opened to all riders from Thursday before the event at 13:00. 
 
A Practice Area shall be provided by the organisers. Any rider found practising outside the 
area's set aside by the organisers may not be allowed to start. 
 
The practice area must be open to all riders from 10:00 to 13:00 and 15:00 to 18:00 on 
Friday and Saturday from 11:00 to 13:00. 
 
 
 
7. HEADQUARTERS AND JURY MEETINGS 
 
The Headquarters for the event will be near Paddock and Jury meeting will be held at Jury 
room. 
 
The meeting with the organisers and the Jury President and/or the CTR Representative will 
be held on the Thursday before the event at 18:00. 
The first Jury meeting will be held on the Friday 13/07/2007 at 19:30. 
 
 
8. AWARDS 
 
For the Trial World Championship, FIM Junior Trial World Cup and FIM Youth Trial Cup 
125cc, awards shall be given to at least the first 3 placed riders of each Championship. 
 
 
9. PRIZE-GIVING CEREMONY 
 
The Prize-Giving Ceremony will take place in the start area within 15 minutes of the final 
classified rider of the day arriving at the finish. 
 
 
 
 
 



10. ADDITIONAL INFORMATION 
 

 Enclosed with these Supplementary Regulations is a hotel list which includes the 
locations and the costs. 

 Attached is a map showing the main access roads to the event and the precise location 
of the paddock. 

 
 
11. OFFICIALS 
 
President of the Jury: David Willoughby FIM Licence No 0710015 
CTR Member of the Jury: Anders Minken FIM Licence No 0810017 
FMNR Member of the Jury: David Kadlec FIM Licence No 3019 
FIM Technical Delegate: Andre Pahud FIM Licence No 7683 
FIM Medical Delegate:  FIM Licence No  
Clerk of the Course: Pavel Jiran FIM Licence No 3020 
Chief Technical Steward: Jiri Kohout FIM Licence No 1072 
Environmental Steward: Pavel Rejlek FIM Licence No 1727 
Chief Timekeeper: Jana Dlouha FIM Licence No 2166 
 
 
 



REGLEMENT PARTICULIER DU CHAMPIONNAT DU MONDE DE TRIAL, LA COUPE 
DU MONDE FIM DE TRIAL JUNIOR ET LA COUPE FIM DE TRIAL JEUNES 125cc 

 
 

PUBLICATION 
 
Le Club AUTOMOTOKLUB NEPOMUK à l’ACCR organise la 7ème manche du 
Championnat du Monde de Trial, la Coupe du Monde FIM de Trial Junior et la Coupe 
FIM de Trial Jeunes 125cc au nom de la Fédération ACCR. La manifestation se 
déroulera conformément au Code Sportif de la FIM, à ses Annexes, au présent 
Règlement Particulier, ainsi qu'à tout autre réglementation finale, approuvée par le Jury. 
La manifestation doit respecter le Code de l'Environnement de la FIM.  
 
La manifestation aura lieu le 15/07/2007 à Kramolin, République Tchèque. 
 

 No IMN :  302/07 
ACCES 

Aéroport le plus proche : Prague    

Autoroute : E50 (D5) Sortie : Pilsen 

Route nationale : E49 (I/20)   

Ville la plus proche : Nepomuk à km : 5 
 
Organisateur : 
 

 

Nom (Club) : AUTOMOTOKLUB 
Nepomuk in ACCR 

Service 
d'hébergement : 

AUTOMOTOKLUB 
Nepomuk in ACCR 

Adresse : 
Plzenska 456 
335 01 Nepomuk 
Czech Republic 

Adresse : 
Plzenska 456 
335 01 Nepomuk 
Czech Republic 

N° tél.: +420 371 591 359 N° tél.: +420 606 928 919 

N° fax : +420 371 591 359 N° fax : +420 371 519 422 

E-mail : amk.nepomuk@wo.cz E-mail :  pavel.jiran@urad-
nepomuk.cz  

 
Secrétariat de la manifestation : 
 

Adresse : AUTOMOTOKLUB 
Nepomuk in ACCR  

N° de tél. : +420 371 591 359  

N° de fax : +420 371 591 359  

E-mail : amk.nepomuk@wo.cz  



 
1. INSCRIPTIONS 
 
Les inscriptions doivent être rédigées sur le formulaire officiel d'engagement qui doit être 
retourné au secrétariat de la FIM. Les inscriptions doivent être reçues avant le 29/06/2007. 
Tous les coureurs doivent faire approuver leur bulletin d'engagement par leur FMN. 
 
 
2. CONTRÔLE TECHNIQUE ET ENREGISTREMENT 
 
Les contrôles administratif et technique auront lieu le vendredi 13/07/2007 entre 16h30 et 
19h00 et si nécessaire samedi matin de 09h30 à 10h00. 
 
Chaque machine doit être conforme aux dispositions légales de circulation routière du pays 
où elle est immatriculée; elle doit également correspondre aux exigences du Code de la FIM, 
ainsi qu'à l'Art. 052.8.1. Les pièces seront marquées conformément à l'Art. 052.8.4. Le 
contrôle du niveau sonore sera effectué conformément à l'Art. 052.8.3. 
 
Lors du contrôle administratif, tous les coureurs en Championnat du Monde devront 
présenter leur licence Championnat du Monde FIM et tous les coureurs en Coupe du Monde 
FIM de Trial Junior et en Coupe FIM de Trial Jeunes 125cc devront présenter leur licence 
Championnat du Monde ou Championnat Continentale ou Internationale valable pour la 
manifestation, ainsi que leur permis de conduire et certificat international d'assurance (carte 
verte). 
 
Lors du contrôle technique, les coureurs devront présenter les documents administratifs de 
leur motocycle et un casque, conforme aux normes FIM. 
 
 
3. DOSSARDS 
 
Les coureurs doivent porter le dossard fourni par l'organisateur ou le promoteur en 
conformité avec l'Art. 052.7.4. des Règlements Trial FIM. 
 
Les noms des sponsors figurant sur les dossards officiels sont : 
 

Sponsor titre du Championnat : SPEA  
Sponsors de la manifestation : ACCR 
 
 
 
4. ORDRE DE DEPART 
 
L'ordre de départ sera décidé conformément à l'Art. 052.7.7 
 
Le dernier coureur partira à 11h00 le dimanche 15/07/2007. 
 



 
5. PARCOURS ET TEMPS 
 
La longueur du parcours est de 8 km pour tous les participants au Championnat du Monde 
de Trial.  
 
Le parcours pour tous les participants au Championnat du Monde comprend DEUX tours de 
15 sections. 
 
Le parcours pour les participants à la Coupe du Monde FIM de Trial Junior et la Coupe FIM 
de Trial Jeunes 125cc comprend DEUX tours de 15 sections. 
 
Le temps total alloué à chaque coureur est de 5h30 (3h30 pour le premier tour). 
 
 
6. PARC DES COUREURS/ENTRAINEMENTS 
 
Le Parc des Coureurs sera ouvert à tous les coureurs à partir de 13h00 le jeudi avant la 
manifestation. 
 
Une zone pour les entraînements doit être prévue par les organisateurs. Tout coureur qui 
s'entraînera en-dehors de cette zone ne sera pas autorisé à prendre le départ. 
 
La zone d'entraînement doit être ouverte à tous les coureurs le vendredi avant la 
manifestation de 10h00 à 13h00 et de 15h00 à 18h00 et le samedi de 11h00 à 13h00. 
 
 
7. BUREAU ET REUNIONS DU JURY 
 
Le lieu du bureau de la course sera à côté du parc des coureurs et les réunions du Jury 
auront lieu à Jury-room. 
 
La réunion avec les organisateurs et le Président du Jury et/ou le Représentant CTR aura 
lieu le jeudi avant la manifestation à 18h00. 
La première réunion du Jury aura lieu le vendredi à 19h30. 
 
 
8. PRIX 
 
Pour le Championnat du Monde de Trial, la Coupe du Monde FIM de Trial Junior et la Coupe 
FIM de Trial Jeunes 125cc, des récompenses doivent être décernées au moins aux 3 
premiers coureurs de chaque Championnat. 
 
 
9. CEREMONIE DE REMISES DES PRIX 
 
La Cérémonie de Remise des Prix aura lieu dans la zone de départ 15 minutes suivant 
l'arrivée du dernier coureur classé du jour. 
 
 



10. INFORMATIONS COMPLEMENTAIRES 
 

 Une liste d’hôtels avec les lieux et les prix est annexée à ce Règlement Particulier. 
 Un plan est annexé indiquant les principales routes d’accès à la manifestation et le lieu 

exact du parc des coureurs. 
 
 
11. OFFICIELS 
 
Président du Jury : David Willoughby Licence FIM No 0710015 
Membre du Jury CTR : Anders Minken Licence FIM No 0810017 
Membre du Jury FMNR : David Kadlec Licence FIM No 3019 
Délégué Technique FIM : Andre Pahud Licence FIM No 7683 
Délégué Médical FIM :  Licence FIM No  
Directeur de Course : Pavel Jiran Licence FIM No 3020 
Chef Commissaire Technique : Jiri Kohout Licence FIM No 1072 
Commissaire Environnement : Pavel Rejlek Licence FIM No 1727 
Chef Chronométreur : Jana Dlouha Licence FIM No 2166 
 
 
 



 
WOMEN'S TRIAL WORLD CHAMPIONSHIP SUPPLEMENTARY REGULATIONS 

 
 

ANNOUNCEMENT 
 
The AUTOMOTOKLUB NEPOMUK in ACCR will promote the 1st round of the Women's Trial 
World Championship on behalf of the ACCR Federation. The event will be held in 
accordance with the Sporting Code of the FIM together with relevant Appendices, these 
Supplementary Regulations, and any Final Instructions, approved by the Jury. The event has 
to respect the FIM Environmental Code. 
 
The event will be held on July 14th 2007 at  Kramolin, Czech Republic. 

 IMN No:  304/01 

 
ACCESS 

Nearest airport: Prague At: 120 km 

Motorway: E50 (D5) Exit: Pilsen 

National road: E49 (I/20)   

Nearest town: Nepomuk at km : 5 
 
Organiser: 
 

 

Name (Club): AUTOMOTOKLUB 
Nepomuk in ACCR 

Accommodation 
Service: 

AUTOMOTOKLUB 
Nepomuk in ACCR 

Address: 
Plzenska 456 
335 01 Nepomuk 
Czech Republic 

Address: 
Plzenska 456 
335 01 Nepomuk 
Czech Republic 

Phone N°: +420 371 591 359 Phone N°: +420 606 928 919 

Fax N°: +420 371 591 359 Fax N°: +420 371 519 422 

E-mail: amk.nepomuk@wo.cz E-mail: pavel.jiran@urad-
nepomuk.cz  

 
Secretariat of the event: 
 

Address: AUTOMOTOKLUB 
Nepomuk in ACCR  

Phone N°: +420 371 591 359  

Fax N°: +420 371 591 359  

E-mail: amk.nepomuk@wo.cz  



 
1. ENTRIES 
 
Entries must be made on the official entry form and sent to the FIM Secretariat. 
All entries must be received by 29/06/2007. 
All riders must have their entry endorsed by their own FMN. 
 
 
2. TECHNICAL CONTROL AND REGISTRATION 
 
The administrative and technical controls will take place on Friday 13/07/2007 between 16:30 
and 19:00. 
 
Each machine must be road legal for the Country in which it is registered, and comply with all 
requirements of the FIM Sporting Code including those under Art. 054.8.1. Parts will be 
marked in accordance with Art. 054.8.4. Sound level control will be carried out in accordance 
with Art. 054.8.3. 
 
At administration control, all riders must submit their International licence, valid for the event, 
as well as their driving licence and international insurance certificate (green card). 
 
At the technical control, all riders must submit the administrative documents of their 
motorcycles and a helmet, according to the FIM standards. 
 
 
3. BIBS 
 
The riders will have to wear the bibs provided by the organiser or promoter in accordance 
with Art. 054.7.4 of the FIM Trial Regulations.  
 
Names of the sponsors displayed on the official bibs are: 
 
 
Title sponsor of the Championship: SPEA 
Sponsors for the event:  ACCR 
 
 
4. STARTING ORDER 
 
The starting order will be decided according to Art. 054.7.7. 
 
Last starter will depart at 11:00 on Saturday 14/07/2007. 

 
 
 
 
 
 
 
 



 
5. COURSE AND TIME 
 
The initial starts will be given every minute. 
 
The Trial: 
The course for the Trial will consist of two laps of 12 sections. 
The length of the course for the Trial is 5 km. 
The overall time allowance for each rider for the Trial shall be 5h00. 
 
 
6. PADDOCK AND PRACTICE 
 
The Paddock will be opened to all riders from Thursday before the event at 13:00. 
 
A Practice Area shall be provided by the organisers. Any rider found practising outside the 
area set aside by the organisers will not be allowed to start. 
 
The practice area must be open to all riders from 10:00 to 13:00 and 15:00 to 18:00 on 
Friday before the event. 
 
 
7. HEADQUARTERS AND JURY MEETINGS 
 
The Headquarters for the event will be near Paddock and Jury Meeting will be held at Jury 
room. 
 
The meeting with the organisers and the Jury President and/or the CTR Representative will 
be held on Thursday 12/07/2007 at 18:00. 
 
The first Jury meeting will be held on Friday at 19:30 and the remaining meetings will be 
decided by the President of the Jury. 
 
 
8. AWARDS 
 
Awards will be presented to the first 3 placed riders in the final classification. 
 
 
9. PRIZE-GIVING CEREMONY 
 
The Prize-Giving Ceremony will take place in the start area within 15 minutes of the final 
classified rider arriving at the finish. 
 
 
10. ADDITIONAL INFORMATION 
 

 Enclosed with these Supplementary Regulations is a hotel list which includes the 
locations and the costs. 

 Attached is a map showing the main access roads to the event and the precise location 
of the paddock. 



 
11. OFFICIALS 
 
President of the Jury: David Willoughby FIM Licence No 0710015 
CTR Member of the Jury: Anders Minken FIM Licence No 0810017 
FMNR Member of the Jury: David Kadlec FIM Licence No 3019 
FIM Technical Delegate: Andre Pahud FIM Licence No 7683 
FIM Medical Delegate:  FIM Licence No  
Clerk of the Course: Pavel Jiran FIM Licence No 3020 
Chief Technical Steward: Jiri Kohout FIM Licence No 1072 
Environmental Steward: Pavel Rejlek FIM Licence No 1727 
Chief Timekeeper: Jana Dlouha FIM Licence No 2166 
 
 
 



REGLEMENT PARTICULIER DU CHAMPIONNAT DU MONDE DE TRIAL FÉMININ 
 
 

PUBLICATION 
 
Le Club AUTOMOTOKLUB NEPOMUK à l’ACCR organise la 1ère manche du Championnat 
du Monde de Trial Féminin, au nom de la Fédération ACCR.  La manifestation se déroulera 
conformément au Code Sportif de la FIM, à ses Annexes, au présent Règlement Particulier, 
ainsi qu'à tout autre réglementation finale, approuvée par le Jury. La manifestation doit 
respecter le Code de l'Environnement de la FIM. 
 
La manifestation aura lieu le 14/07/2007 à Kramolin, République Tchèque. 
 

 No IMN : 304/01 
 

ACCES 

Aéroport le plus proche : Prague à : 120 km 

Autoroute : E50 (D5) Sortie : Pilsen 

Route Nationale : E49 (I/20)   

Ville la plus proche : Nepomuk à km : 5 
 
Organisateur : 
 

 

Nom (Club) : AUTOMOTOKLUB 
Nepomuk in ACCR 

Service 
d'hébergement : 

AUTOMOTOKLUB 
Nepomuk in ACCR 

Adresse : 
Plzenska 456 
335 01 Nepomuk 
Czech Republic 

Adresse : 
Plzenska 456 
335 01 Nepomuk 
Czech Republic 

N° tél.: +420 371 591 359 N° tél.: +420 606 928 919 

N° fax : +420 371 591 359 N° fax : +420 371 519 422 

E-mail : amk.nepomuk@wo.cz E-mail :  pavel.jiran@urad-
nepomuk.cz  

 
Secrétariat de la manifestation : 
 

Adresse : AUTOMOTOKLUB 
Nepomuk in ACCR  

N° de tél. : +420 371 591 359  

N° de fax : +420 371 591 359  

E-mail : amk.nepomuk@wo.cz  
 



 
1. INSCRIPTIONS 
 
Les inscriptions doivent être rédigées sur le formulaire officiel d'engagement qui doit être 
retourné au secrétariat de la FIM. Les inscriptions doivent être reçues avant le 29/06/2007. 
Tous les coureurs doivent faire approuver leur bulletin d'engagement par leur FMN. 
 
 
2. CONTRÔLE TECHNIQUE ET ENREGISTREMENT 
 
Les contrôles administratif et technique auront lieu le vendredi 13/07/2007 entre 16h30 et 
19h00. 
 
Chaque machine doit être conforme aux dispositions légales de circulation routière du pays 
où elle est immatriculée; elle doit également correspondre aux exigences du Code de la FIM, 
ainsi qu'à l'Art. 054.8.1. Les pièces seront marquées conformément à l'Art. 054.8.4. Le 
contrôle du niveau sonore sera effectué conformément à l'Art. 054.8.3. 
 
Lors du contrôle administratif, tous les coureurs devront présenter leur licence FIM 
Internationale valable pour la manifestation, ainsi que leur permis de conduire et certificat 
international d'assurance (carte verte). 
 
Lors du contrôle technique, les coureurs devront présenter les documents administratifs de 
leur motocycle et un casque, conforme aux normes FIM. 
 
 
3. DOSSARDS 
 
Les coureurs doivent porter le dossard fourni par l'organisateur ou le promoteur en 
conformité avec l'Art. 054.7.4. des Règlements Trial FIM. 
 
Les noms des sponsors figurant sur les dossards officiels sont : 
 

Sponsor titre du Championnat : SPEA  
Sponsors de la manifestation :  ACCR 
 
 
4. ORDRE DE DEPART 
 
L’ordre de départ sera décidé conformément à l’Art. 054.7.7. 
 
Le dernier coureur partira à 11h00 le samedi 14/07/2007. 
 
 
 
 
 
 
 



5. PARCOURS ET TEMPS 
 
Les départs initiaux sont donnés toutes les minutes. 
 
Le Trial : 
Le parcours pour le Trial comprend deux tours de 12 sections. 
La longueur du parcours pour le Trial est de 5 km (maximum 15km). 
Le temps total alloué à chaque coureur pour le Trial est de 5h00. 
 
 
6. PARC DES COUREURS ET ENTRAINEMENTS 
 
Le parc des coureurs sera ouvert à tous les coureurs à partir du jeudi 12/07/2007 à 13h00. 
 
Une zone pour les entraînements doit être prévue par les organisateurs. Tout coureur qui 
s'entraînera en-dehors de cette zone ne sera pas autorisé à prendre le départ. 
 
La zone d'entraînements doit ouverte à tous les coureurs le vendredi avant la manifestation 
de 10h00 à 13h00 et de 15h00 à 18h00. 
 
 
7. BUREAU ET REUNIONS DU JURY 
 
Le lieu du bureau de la course sera à côté du parc des coureurs et les réunions du Jury 
auront lieu Jury-room. 
 
La réunion avec les organisateurs et le Président du jury et/ou le Représentant CTR aura lieu 
le jeudi 12/07/2007 à 18h00. 
 
La première réunion du Jury aura lieu le vendredi à 19h30, et les autres réunions seront 
fixées par le Président du Jury. 
 
 
8. PRIX 
 
Des prix seront décernés aux 3 premiers coureurs du classement final. 
 
 
9. CEREMONIE DE REMISES DES PRIX 
 
La Cérémonie de Remise des Prix aura lieu dans la zone de départ 15 minutes suivant 
l'arrivée du dernier coureur classé. 
 
 
10. INFORMATIONS COMPLEMENTAIRES 
 

 Une liste d’hôtels avec les lieux et les prix est annexée à ce Règlement Particulier. 
 Un plan est annexé indiquant les principales routes d’accès à la manifestation et le lieu 

exact du parc des coureurs. 
 



11. OFFICIELS 
 
Président du Jury : David Willoughby Licence FIM No 0710015 
Membre du Jury CTR : Anders Minken Licence FIM No 0810017 
Membre du Jury FMNR : David Kadlec Licence FIM No 3019 
Délégué Technique FIM : Andre Pahud Licence FIM No 7683 
Délégué Médical FIM :  Licence FIM No  
Directeur de Course : Pavel Jiran Licence FIM No 3020 
Chef Commissaire Technique : Jiri Kohout Licence FIM No 1072 
Commissaire Environnement : Pavel Rejlek Licence FIM No 1727 
Chef Chronométreur : Jana Dlouha Licence FIM No 2166 
 
 
 


